
Robert Brill 

Dear Members of AIHV,  

it is with sadness I notify you of Robert Brill death, on 7 April 2021. 

He was peaceful at his home with his family.  

Per wishes of the family, there are no services or memorials  

planned at this time. 

Robert Brill was Research Scientist (Emeritus) at The Corning  

Museum of Glass, he was part of the staff from 1960 until 2008.  

From 1972–1975, Dr. Brill served as director of the Museum. 

He has published more than 190 works in various journals and  

symposia. Most notably, he is the author of “Chemical Analyses of  

Early Glasses”, a major work in glass research published in 1999 by  

The Corning Museum of Glass. 

 

Chers membres de l’AIHV, 

c’est avec tristesse que je vous informe de la mort de Robert Brill,  

le 7 avril 2021. 

Il était chez lui, avec sa famille. Selon les souhaits de la famille,  

il n’y a pas de services commémoratifs prévus à ce moment-là.  

Robert Brill a été chercheur scientifique (émérite) au Corning Museum  

of Glass, il a fait partie de l'équipe de 1960 à 2008. De 1972 à 1975,  

M. Brill a été directeur du Musée. 

Il a publié plus de 190 ouvrages dans diverses revues et congrès.  

Il est l’auteur de « Chemical Analyses of Early Glasses », un ouvrage  

remarquable dans la recherche sur le verre, publié en 1999 par le  

Corning Museum of Glass. 


